
 
 

Referat fra Afd 7s bestyrelsesmøde d 03.06..2021 
 
 
Bestyrelsen har holdt et par små møder i coronatiden, bl.a. på Teams, digitalt. 
Blot nogle korte punkter, som er blevet behandlet umiddelbart. 
. 
Deltager: Henrik Skovbjerg, Signe Hansen, Kirsten Dalum, Jette Vestergård. 
 
Ifølge dagsorden: 
 
1. d 26.05. har bestyrelsen, været til møde med Ole Berg og Preben Jacobsen. 
    Det drejede sig om den forestående omfattende renovering af blokkene i 
    2023 - 2024. Hver lejer vil få orientering direkte herom fra Domi inden for få 
    uger. 
 
2. 3 bestyrelsesmedlemmer deltager i Repræsentantsskabsmøde d 15.06.med 
    hovedorganisationen fra Domi Bolig på Park Hotel med middag osv. 
    Godkendelse af årsregnskaber, valg af formand mv. 
 
3.  Vi har været i gang med at lave en velkomstpiece til nye beboere/lejere. 
     Den bliver trykt og taget i brug snarest. 
 
4.   Vi er indkaldt til budgetmøde d 24.06. Et informationsmøde om økonomi 
      mm. Bl.a. ingen huslejestigninger i 2022 
 
5.   Indkomne forslag: Ønske om aflåst opbevaring af el-cykler og-scootere. 
      Er tunge at få ned i cykelopbevaring i kælder pga. stejl trappe. Muligheder 
      Undersøges, evt. en garage. 
 
6.   Vi overvejer forslag til ændring af regler for lejemål af garager. For at 
      minimere ventelisten. 
 
         Nu, hvor coronareglerne er mildnede, bliver der igen muligheder for 
         arrangere samvær udendørs til sjov og spil, indendørs til fællesspisning 
         i Spectrum. Op på hesten, vi ser gerne, at I melder ind til at være med til planlægning. 
 
Nu nærmere det årlige generalforsamling sig, i starten af september, så husk at komme med 
en masse gode forslag til gavn for afd. 7 
 
Næste møde d. 11-8-2021 i kælderen Kildegårdsparken 12 


